徵稿啟事
2011電腦輔助語言學習國際研討會
2011 International Computer Assisted Language Learning Conference
1、 主旨：面對全球化之下的國際時代，英文的重要性也越趨顯著，本研討會期
望能藉由電腦輔助教學相關之研究，探討電腦與科技在英語教學之應用。
2、 主辦單位：國立雲林科技大學應用外語系、語言中心曁圖書館。
3、 時間：2011年11月05日 (星期六)。
4、 地點：國立雲林科技大學應用外語系（斗六市大學路三段123號）。
5、 主題：電腦輔助語言學習
6、 子題：( 電腦輔助教學
( 動態繪本教學
( 數位化教材
( 語言課程發展
( 第二語言習得
( 專技英文
( 華語文教學
( 電子書
( 其他
· 通知摘要接受日期：收到稿件三星期後。
· 摘要截稿日期：2011年8月31日(星期​三)。
· 全文截止日期：2011年9月25日(星期日)。
· 研討會當天以口頭發表論文，論文全文通過審查者，會後將申請國際標準書號ISBN集結成冊出版。

· 全文投稿前，請先自行由母語為英語的專家潤稿後，再行投稿。

投稿須知：
1、 摘要內容300-350字，全文不超過15頁，並以APA格式撰寫。 

2、 字型：Times New Roman，字體大小: 12。行距: 單行間距，以Word原始格式(上下留2.54公分，左右各3.17公分)排版。
3、 寄送方式：摘要必需匿名並連同基本資料表一併以電子郵件寄至uhe@yuntech.edu.tw（主旨請註明「2011電腦輔助語言學習國際研討會」）。
4、 聯絡人：曾婉綺 (05)534-2601分機3203、3202、3201，傳真：(05)531-2036。
聯絡人：張光哲0910-400223。
進ㄧ步資訊及相關表格公佈請見國立雲林科技大學應用外語系網站：
http://www.dafl.yuntech.edu.tw/
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	□僅口頭發表  □口頭發表暨論文全文 

	論文發表所需設備
	□單槍投影機 □電腦 □CD Player □其他：

	午餐
	□葷  □素


請以電子郵件寄至uhe@yuntech.edu.tw。
2011 International Computer Assisted Language Learning Conference
Call for Papers
1. Subject: The conference is to improve the knowledge of applying computer- assisted language learning in various fields.
2. Organizers: 
A. Department of Applied Foreign Languages, National Yunlin University of Science and Technology.
B. Language Center, National Yunlin University of Science and Technology.
C. Library, National Yunlin University of Science and Technology.

3. Date: Saturday, November 05, 2011.

4. Venue: Department of Applied Foreign Languages, National Yunlin University of Science and Technology (123 University Road, Section 3, Douliou, Yunlin).

5. Conference Theme: Computer Assisted Language Learning.

6. Strands:
   ( Computer-assisted Instruction

   ( Animated Picture Books

   ( Digital Textbooks

   ( Language Curriculum Development
   ( Second Language Acquisition
   ( English for Specific Purposes
   ( Chinese as a Foreign Language Teaching
( E-book
   ( Other Related Topics
◆ Accepted abstracts will be notified three weeks after receipt.
◆ Deadline for submitting abstract: Wednesday, Aug. 31, 2011.
◆ Deadline for full paper: Sunday, Sep. 25, 2011.

◆ Please invite native speakers of English in the field to proof read your paper before submission.
◆ All accepted papers will be blindly reviewed after the conference and then be compiled and published with an ISBN number.

Submission Guidelines:
1. The length of the abstract should be limited to 300 to 350 words, and the paper should be no longer than 15 pages using the APA format.
2. Papers can be in English or Chinese.
Font: 12 size, Times New Roman, single spaced, Word format.

Margins: headers and footers should be 2.54 cm, and the margins should be 3.17cm.
3. Submit the abstract (without your name) and your personal information via e-mail to the following e-mail address: uhe@yuntech.edu.tw (Please put “Abstract for International Computer Assisted Language Learning Conference” as the subject).
4. Contact: Serena Tseng. Tel: 05-5342601 ext. 3203, 3202, 3201. Fax: 05-5312036. 

Contact: Tony Chang. Tel: 0910-400223.
Further information will be available on the Department website:

http://www.dafl.yuntech.edu.tw/
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	＊Below are the required information when your paper is accepted.

	Language of presentation
	□Chinese  □English

	Type of presentation
	□Oral presentation only
□Oral presentation & Full paper

	Equipment needed
	□Projector □Computer □CD Player □Other:

	Lunch
	□Regular  □Vegetarian


Please e-mail to: uhe@yuntech.edu.tw
